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LA VEU

Sant Andreu decideix el seu futur
El pròxim diumenge 28 de maig 19.871 persones estan cridades a les urnes  

per triar el futur alcalde o alcaldessa. Vuit formacions polítiques  
es presenten en aquesta ocasió a les eleccions municipals.
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A Sant Andreu de la Barca  
estan cridades a les urnes  

19.871 persones, que triaran 
a l’alcalde o alcaldessa que 

encapçalarà el govern municipal 
els pròxims quatre anys. 

Persones amb dret a vot

En aquest cas, tenen dret a vot totes les 
persones majors de 18 anys, que estiguin 
inscrites al cens electoral, que siguin re-
sidents a Espanya i tinguin ja sigui na-
cionalitat espanyola o de qualsevol dels 
estats membres de la Unió Europea o 
d’algun dels països amb conveni de reci-
procitat de vot amb Espanya.

Col·legis electorals

Els ciutadans i les ciutadanes que tenen 
dret a vot reben a casa seva la targeta 
censal, que remet l’Institut Nacional 
d’Estadística (INE). Allà consten les da-
des de on han de votar. A Sant Andreu 
de la Barca hi ha 14 seccions i 33 meses. 

A cada col·legi podem trobar les papere-
tes dels partits que es presenten, que es 
col·loquen seguint l’odre de publicació 
de la candidatura al BOE. 

Seguiment  
de la jornada electoral

Les persones representants de l’adminis-
tració transmeten les dades provisionals 
de l’escrutini als Centres de Recollida 
d’Informació. A les 8.30 hores, comuni-
quen la constitució correcta de les meses 
electorals o les possibles incidències que 
s’hagin produït, i a les 14 h i a les 18 h 
comuniquen les dades de participació. 
Quan tanquen els col·legis electorals, pre-
sencien l’escrutini i comuniquen els re-

sultats de la votació a l’administració. Els 
presidents i presidentes de mesa lliuren la 
documentació al jutjat de pau, que és qui 
s’encarrega de dur-lo a la Junta Electoral. 

La pàgina web de l’Ajuntament oferirà la in-
formació actualitzada al llarg de tot el dia.

Servei de transport adaptat

Amb la finalitat de garantir el dret al vot 
de tota la ciutadania de Sant Andreu de 
la Barca, l’Ajuntament ofereix un servei 
de transport adaptat gratuït per a les 
persones amb mobilitat reduïda. 

Per poder fer-lo servir, cal demanar-ho 
prèviament al número de telèfon de 
l'Ajuntament (900 15 19 76).

ELECCIONS 
MUNICIPALS

2023
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Especial elecciones

E l PSC estrena cabeza de lista e irrumpen nuevas formaciones como SOM Sant Andreu o Vox

Ocho personas, cuatro hombres y cuatro mujeres, optan a la alcaldía de Sant Andreu de la Barca en las elecciones del 
próximo domingo 28 de mayo. Con esta información especial de “La Veu de Sant Andreu” pretendemos conocer un poco 
más a los candidatos y candidatas a las municipales. 

Ocho candidatos y candidatas optan a la alcaldía el próximo 28M

-¿Por qué decidió entrar en política?
La política forma parte de mi vida desde que era muy joven. 
De hecho participo activamente en política desde que tenía 
14 años. Siempre me ha preocupado resolver las necesidades 
de las personas y actuar para mejorar su día a día. 

-¿Qué define a su grupo político y por qué se identifica?
-La igualdad de oportunidades, la justicia social, la libertad. 
Son las bases del socialismo, que tiene como centro de sus 
acciones las personas. Comparto plenamente estos princi-
pios socialistas y trabajo día a día para ejecutarlos.

-¿Cómo se informa de lo que sucede en el mundo?
-Las nuevas tecnologías tienen un peso importante, pero 
también continúo leyendo la prensa en papel. Las redes so-
ciales son una importante fuente de información, así como la 
radio, que es mi medio de comunicación favorito. 

-¿Qué lugar de Sant Andreu elegiría para reunirse con 
amigos?
-Cualquier lugar de los diferentes barrios de la ciudad, no me 
puedo quedar sólo con uno. Sant Andreu de la Barca tiene lu-
gares maravillosos en los que pasar un buen rato con amigos, 
pasear o tomar un café. 

-¿Qué lugar recomendaría para pasar estas vacaciones de 
verano?
-Catalunya y España son destinos extraordinarios. Montaña, 
playa, descanso y ocio. Lo tenemos todo y mucho donde elegir.

-¿Qué libro, película o serie considera imprescindible?
-De libro me quedo con “Las trece rosas”, de Jesús Ferrero, que 
también podemos ver como película. Últimamente no tengo 
mucho tiempo para ver series de televisión pero si tuviera que 
recomendar una sería “Veep”, una obra maestra de la parodia 
que se burla de los políticos con inteligencia y mordacidad.

-¿Qué quería ser de pequeña?
Siempre tuve claro que debía dedicarme a ayudar a los 
demás. 

-¿Qué ha aprendido durante la pandemia?
-La pandemia nos ha mostrado la fragilidad del ser huma-
no y también la capacidad que tenemos para sobreponer-
nos a situaciones extremas, para reinventarnos, nuestra 
fortaleza como sociedad y nuestra solidaridad. Durante la 
pandemia también aprendía a hacer mascarillas, a trans-
portar material sanitario y habilitar espacios para acoger a 
persones necesitadas. 

-¿Cómo vivirá la jornada de reflexión?
-Paseando por la ciudad, disfrutando de la compañía de 
mi familia y de los miembros de mi equipo. Durante toda 
la jornada electoral estaré pendiente de su correcto funcio-
namiento por lo que estaré en contacto permanente con los 
responsables del operativo.

-¿Qué será lo primero que hará si gana las elecciones?
-Llamar a mi madre y felicitar a mi equipo.

“LA POLÍTICA FORMA PARTE DE MÍ. 
SIEMPRE HE QUERIDO RESOLVER LOS 
PROBLEMAS DE LAS PERSONAS”
ANA ALBA, PSC
Ana Alba, de 54 años y vecina del barrio de La Plana, encabeza la lista del PSC. 
La actual alcaldesa de Sant Andreu se muestra orgullosa de tener el apoyo de los 
miembros de su partido para encabezar la lista electoral y destaca que cuenta con 
un equipo de hombres y mujeres comprometidos con el futuro de la ciudad. Ana 
Alba está estrechamente vinculada al mundo sindical, en el que ha desarrollado 
prácticamente toda su carrera. 
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-Per què ha decidit entrar en política i presentar-se a les 
eleccions municipals? 
-Sempre m’he sentit molt vinculat a la ciutat i al moviment as-
sociatiu. Quan t’impliques i promous noves maneres de fer, te 
n’adones de les mancances que té l’administració, però també 
de les possibilitats i les alternatives amb models diferents de go-
vern i gestió. Aquest sentiment que podíem fer coses diferents, 
potser millors o, com a mínim, que suposin canvis, em va seduir.

- Què defineix el seu grup polític i per què s’hi identifica? 
-La pluralitat i la dedicació exclusiva per Sant Andreu de la 
Barca. Personalment m’identifico perquè sóc d’esquerres, 
republicà i progressista. Un projecte que posa les perso-
nes al centre de tota l’acció política i lluita contra les desi-
gualtats i estigmes, és el meu projecte.

-Com s’informa del que passa al món? 
-Per internet i per les xarxes socials. Tot i que cada dia vaig 
més en compte amb les fake news.

-Quin lloc del municipi triaria per reunir-se amb els amics? 
-Quan era més jove anava a Springfield, un lloc que té 
unes vistes precioses i que a l’estiu quan cau la tarda, es 
torna màgic. En definitiva, no es tant el lloc sinó amb les 
persones amb les que comparteixes aquests moments.

-A quin lloc recomanaria anar aquestes vacances d’estiu? 
-Soc de platja, tot i que ara amb el meu gos, el Brot, estem 
gaudint molt de la muntanya. Recomano un cop a la vida, 

veure i viure la festa de Sant Joan a l’illa de Menorca. A mi 
em va encantar.

-Algun llibre, pel·lícula o sèrie que consideri imprescindible? 
-És difícil de triar, però per mi un llibre que ha estat 
imprescindible, “L’última lliçó”, de Randy Pausch i una 
pel·lícula que m’ha emocionat i fet riure a la vegada, 
Forrest Gump.

-Què volia ser de petit?
De molt petit recordo que volia ser policia, concretament 
mosso d’esquadra.

-Què diria que n’ha après de la pandèmia de la Covid-19? 
- A viure més intensament, amb més ganes i il·lusió els 
moments fora de la rutina i monotonia. En el meu cas, la 
pandèmia m’ha fet valorar molt més aquests moments i 
les persones que me’ls proporcionen.

-Com viurà la jornada de reflexió?
Participant a un diada castellera, amb els Castellers de 
l’Adroc al Tibidabo.

-Si guanya les eleccions, què serà el primer que farà la nit 
electoral en conèixer els resultats? 
Abraçar la meva parella i a tot el meu equip. Després amb 
la serenitat, trucar a la resta de candidats per oferir-los 
construir conjuntament una nova etapa de treball i col·la-
boració per reimpulsar Sant Andreu.

“VULL RECUPERAR L’ORGULL  
DE SER DE SANT ANDREU”
MARC GIRIBET, FEM SANT ANDREU
Marc Giribet, de 33 anys i veí del barri de Can Prat, torna a encapçalar la llista 
de FEM Sant Andreu, integrada per ERC i la plataforma Vecinos por el Cambio. 
La seva formació està relacionada amb la tecnologia, les telecomunicacions i la 
informàtica i actualment treballa a una empresa d’enginyeria. Assegura que vol 
ser alcalde de Sant Andreu perquè la ciutadania torni a estar orgullosa de la ciutat. 
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-¿Por qué decidió entrar en política?
-Decidí entrar en política porque otra manera de hacer po-
lítica es posible, y por esa razón me afilié a Ciutadans en el 
2013. Porque es el partido de la ciudadanía y el único que ga-
rantiza más libertades para las personas. Entré como conce-
jal en el 2015 y ahora es el momento de liderar este proyecto. 
Un proyecto renovado, fresco y que avanza para construir el 
Sant Andreu del futuro. 

-¿Qué define a su grupo político y por qué se identifica?
-Tal y como su propio nombre indica, Ciutadans es el Partido 
de la Ciudadanía. Un partido que está al lado de los vecinos, 
que, apuesta por la igualdad de oportunidades, y es el úni-
co que defiende la libertad de sus ciudadanos. No somos un 
partido que juzgue si algo es moralmente correcto o si hay 
que tutelar según que políticas. Apostamos por la regulación, 
para garantizar la libertad de elección de la ciudadanía. Me 
identifico plenamente con el proyecto porque tenemos la li-
bertad de poder decidir qué es lo mejor para el municipio. 
Porque es un proyecto hecho por la ciudadanía, cercano y que 
resuelve los problemas reales de la gente. Porque no te impo-
nemos en que lengua tienes que hablar, simplemente defen-
demos la libertad. Porque no nos importa de dónde seas, de 
que lengua hables o como vistas.

-Com s’informa del que passa al món? 
-Els mitjans de comunicació que utilitzo per informar-me és 
la premsa digital. Des de El País, El Mundo, El Periódico, La 
Vanguardia… fins a premsa local com Sant Andreu TV i Ràdio 
Sant Andreu per les noticies del municipi. 

- Quin lloc del municipi triaria per reunir-se amb els amics? 
-Depenent del moment. No podria escollir un lloc concret, 
perquè la diversitat d’opcions és força elevada, i depèn el mo-
ment i el que vulguis fer. Però lo bo que te Sant Andreu, és que 
a qualsevol lloc pots gaudir d’una bona trobada amb els amics. 

-A quin lloc recomanaria anar aquestes vacances d’estiu? 
-Doncs la veritat, jo escolliria primer un destí de platja i des-
prés un destí més relaxant a la muntanya. M’encanten les 
dues opcions, una per tenir més ambient i socialitzar amb la 
gent, i l’altre per relaxar-te i desconnectar, que també va bé. 
Destí de platja escolliria la Costa Daurada i el destí de mun-
tanya escolliria els Pirineus. 

-¿Qué libro, película o serie considera imprescindible?
-Si tengo que escoger un buen libro sería el último que me 
leído: “El arte de no amargarse la vida” del escritor Rafael 
Santandreu. Trata sobre las claves del cambio psicológi-
co y la transformación personal. Te da herramientas de 
la psicología cognitiva para ayudarte a ser más felices. Y 
la verdad que hay que ser positivos que la vida es corta y 
hay que disfrutarla al máximo. Si tuviese que escoger una 
película saldría mi lado más friki. Y cualquier película de 
Marvel es buena para entretenerse y disfrutar. Y mi serie 
favorita son los “Picky Blinders”.

-¿Qué quería ser de pequeño?
De pequeño quería ser astronauta. Siempre me ha chifla-
do todo lo relacionado con el espacio y a lo desconocido. 
Me encanta todo lo que tenga que ver con el mundo exte-
rior y desde bien pequeño, he disfrutado viendo las estre-
llas y la luna con un telescopio. 

-Què diria que n’ha après de la pandèmia de la Covid-19? 
-La pandèmia ens ha ensenyat moltes coses. Des de la soli-
daritat de molta gent, fins a la dedicació i treball incansa-
ble dels professionals essencials. S’ha de dir que han estat 
moments molt durs, i viure una pandèmia com a regidor a 
l’Ajuntament ha estat difícil. Però estic molt orgullós del nos-
tre Ajuntament, perquè crec que hem estat a la alçada de les 
dificultats que se’ns van posar pel davant. Hem superat una 
de les pitjors crisis que ha viscut l’ésser humà i ha demostrat 
que els veïns i veïnes de la ciutat, han estat a la alçada per 
superar-la. I em quedo amb això, amb la solidaritat, treball i 
dedicació dels santandreuencs i santandreuenques. 

-Com viurà la jornada de reflexió?
-Encara no ho tinc decidit, però segurament sigui una jor-
nada per descansar i estar amb amics i família. Sembla 
que no, però la campanya electoral passa factura. 

-Si guanya les eleccions, què serà el primer que farà la nit 
electoral en conèixer els resultats? 
-El primer de tot es trucar a la família i informar-los del 
resultat. Després gaudir amb tot l’equip dels resultats ob-
tinguts perquè es un treball que s’ha fet entre totes i tots, i 
es mereixen aquest reconeixement.

“LOS JÓVENES TAMBIÉN TENEMOS  
QUE TENER VOZ EN LAS INSTITUCIONES”
XAVI PLA, CIUDADANOS
Xavi Pla, de 28 años, encabeza por primera vez la lista de Ciudadanos en estas elec-
ciones. A pesar de su juventud tiene una larga experiencia en la política municipal, 
ya que es concejal desde 2015. Asegura que los jóvenes también tienen que tener 
voz en las instituciones. Tiene una estrecha relación con entidades deportivas y es 
miembro de diversas asociaciones culturales y sociales. 
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-¿Por qué ha decidido entrar en política y presentarse a las 
elecciones municipales?
-Desde muy joven siempre he tendido a implicarme en mi entor-
no y a colaborar en las organizaciones con las que tenía contacto. 
Aunque soy tímida soy sociable por naturaleza. En el colegio ya era 
delegada de curso y tendía a responsabilizarme de tareas colecti-
vas. Soy responsable y sensible. Me molestan las injusticias socia-
les. Y tiendo a colocarme del lado de las personas vulnerables. No 
se estarme callada frente al sufrimiento y el malestar de los que me 
rodean. Creo que siempre hay un margen de acción para mejorar 
las cosas y me cuesta estarme quieta. Tiendo a la acción. 
Me apasiona además la idea de que estoy participando de un 
proyecto grande. Que muchas personas como yo en muchos 
municipios pequeños y grandes se están organizando y te-
jiendo complicidades con sus vecinos y vecinas para mejorar 
la sociedad y el mundo en que vivimos. 

-¿Qué define a su grupo político y por qué se identifica?
-En Comú Podem somos vecinos y vecinas de Sant Andreu de la 
Barca que nos organizamos para ser una herramienta útil para la 
gente de nuestra ciudad. Somos un proyecto político y social de 
izquierdas, plural, diverso, democrático republicano participativo 
feminista, ecologista y animalista. Queremos que la ciudadanía 
y las entidades sean el motor del cambio en la vida de la ciudad y 
poner las personas en el centro de la acción política y social. Somos 
un proyecto que combina la lucha social y el trabajo en las institu-
ciones. Desarrollamos políticas honestas y valientes, cercanas a la 
gente y que den respuesta a las necesidades de los vecinos y veci-
nas. Queremos ofrecer a nuestra ciudad un proyecto ilusionante, 
transformador y sobre todo que aporte soluciones a los problemas. 

-¿Cómo se informa de lo que pasa en el mundo?
-A través de conversaciones cotidianas, por las redes sociales 
y por los medios de comunicación. También a través de revis-
tas y prensa social.

-¿Qué lugar del municipio elegiría para reunirse con sus amigos?
Me gusta mucho reunirme en casa (en la mía o en la de otras) 
para cenar y conversar También suelo quedar en los bares y 
las cafeterías o salgo a caminar por los bosques o por la Mola.

-¿A qué lugar recomendaría ir de vacaciones este verano?
-Hay una isla, no muy conocida, que está al sur de Creta lla-
mada Gavdos con unas aguas de un azul intenso y una arena 
rosada, donde aún se permite la acampada libre y el tiempo 

pasa más despacio. La isla de Gavdos tiene un pasado mito-
lógico muy interesante. Se cree que era el lugar de origen de 
la famosa Calipso, que se enamoró de Odiseo que, cuando 
pasaron aproximadamente 7 años, regreso a esta isla. Es un 
lugar muy especial para relajarse y descansar. 

-Algún libro, película o serie que considere imprescindible.
“El Gatopardo”, es una película italiana de 1963 dirigida por Lu-
chino Visconti . Es imposible verla sin tomar conciencia políti-
ca. ¡Increíble! Un libro, cualquiera de Isabel Allende, me encanta 
la creatividad, el compromiso y la ternura con la que escribe

-¿Qué quería ser de pequeña?
Mayor. Quería crecer para tomar decisiones. Quise ser escritora 
primero y después, de adolescente, cuando me entusiasmaba 
con las películas que se desarrollaban en hospitales, quise ser 
médica. Cuando finalmente elegí la carrera descubrí (entonces 
era una profesión poco habitual) el Trabajo Social y pensé que 
era una profesión con la que me identificaba mucho.

-¿Qué ha aprendido de la pandemia de la Covid?
Que hay que escuchar más a las madres. Cuando mi madre me 
decía “ya verás si algún día llega una guerra o una pandemia” y 
yo pensaba que eran cosas del pasado me equivocaba. La pande-
mia me ha hecho más humilde y me ha hecho contactar con mis 
partes más vulnerables. En la pandemia he perdido gente que 
me quería y que no he podido despedir También me ha hecho 
confiar mucho en las personas y en su capacidad de resiliencia y 
solidaridad. Me gustó ver como las personas se ayudaban, como 
compraban comida para las vecinos y vecinas mayores, o para 
gente con más dificultad, cómo se organizaban para hacer mas-
carillas. Me hizo confiar aún más en la gente. 

-¿Cómo vivirá la jornada de reflexión?
-Con tranquilidad. Creo que si hace buen tiempo iré a la playa a 
encontrarme con el mar que es una de mis pasiones. Descansaré 
de estos días maratonianos, con un nivel muy alto de exposición 
pública. Tal vez lea algunos de los libros que tengo sin empezar 
en la mesita de noche. Pasearé a mi perra y compartiré tiempo 
con mi pareja y mis hijas. Me divierto con cosas sencillas.

-¿Sí gana las elecciones qué será lo primero que haga la no-
che electoral al conocer los resultados?
-Abrazar a mi familia y a mis compañeros de partido y felicitar 
al equipo de gente que ha trabajado muy duro para conseguirlo.

“ME APASIONA LA POSIBILIDAD  
DE MEJORAR LA VIDA DE LAS PERSONAS”
ISABEL MARCOS, EN COMÚ PODEM
Isabel Marcos, de 56 años y vecina de Raval de Corbera, encabeza la lista de En 
Comú Podem. Asegura que su reto es mejorar la vida de las personas y apuesta por 
hacerlo desde la política. En Comú Podem eligió la candidatura de esta licenciada 
en Ciencias Políticas y Sociología en unas elecciones primarias para encabezar la 
lista de la formación. Actualmente, Isabel Marcos desempeña su labor como tra-
bajadora social en el Ayuntamiento de L’Hospitalet. 
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-Per què ha decidit entrar en política i presentar-se a les 
eleccions municipals?
-Perquè creiem que Sant Andreu de la Barca necessita una 
alternativa.

-Què defineix el seu grup polític i per què s’hi identifica?
-Junts es un partit municipalista, proper a la gent, i pensem 
que és molt important treballar per crear empreses i moure 
l’economia.

-Com s’informa del que passa al món?
Per sort, tenim maneres d’informar-nos. Internet, televisió, 
xarxes socials...

-Quin lloc del municipi triaria per reunir-se amb els amics?
El Casino, per ser un lloc emblemàtic del poble i molt acollidor.

-A quin lloc recomanaria anar aquestes vacances d’estiu?
-Menorca. Té molt encant, tranquil·la i amb unes cales 
precioses.

-Algun llibre, pel·lícula o sèrie que consideri imprescindible?
-M’agrada molt llegir. Ara estic llegint “La rabia”, tracta de 
bullying que s’arriba a patir a l’escola.

-Què volia ser de petita?
-Hostessa de vol, m’agrada viatjar i pensava que així podria 
recórrer el món.

-Què diria que n’ha après de la pandèmia de la Covid-19?
-Que estem vivim molt de pressa. Hauríem de pensar una 
mica més. 

-Com viurà la jornada de reflexió?
-Tranquil·la

-Si guanya les eleccions, que serà el primer que farà la nit 
electoral en conèixer els resultats?
-Pensar i sobretot celebrar-ho amb l’equip i la família.

“VOLEM TREBALLAR PEL MUNICIPI I CREIEM 
QUE TENIM EINES PER PODER FER-HO”
OLGA LÓPEZ. JUNTS PER SANT ANDREU
Olga López encapçala per primera vegada la llista electoral de Junts per Sant 
Andreu. Veïna del carrer de la Creu, de 51 anys, assegura que la formació po-
lítica vol treballar pel municipi i que té eines per poder fer-ho. La candidata 
nacionalista treballa actualment en una empresa de productes ecològics de 
proximitat, un projecte fet per poder reincorporar a la feina a persones en si-
tuació de vulnerabilitat.
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-¿Por qué ha decidido entrar en política y presentarse a las 
elecciones municipales?
-Mi interés por la política municipal viene desde mi juven-
tud. Mi padre también se dedicó a la política durante varios 
años, así aprendí que la política rige nuestra vida y yo quiero 
formar parte de las decisiones que nos afectan en nuestro día 
a día como ciudadana. 

-¿Qué define a su grupo político y por qué se identifica?
-Al Partido Popular lo define su sentido de Estado, su respeto 
y acatamiento a la Constitución, a la legislación y en la capaci-
dad para llegar a los grandes acuerdos de Estado, y particular-
mente en la política municipal, el diálogo, el consenso y el an-
teponer intereses generales a los propios, algo que me define. 

-¿Cómo se informa de lo que pasa en el mundo?
-Mediante la prensa digital y las redes sociales. 

-¿Qué lugar del municipio elegiría para reunirse con sus 
amigos?
-La plaza del Teatro me parece un lugar con mucha vida, para 
disfrutar de un buen café con amigos.

-¿A qué lugar recomendaría ir de vacaciones este verano?
-Cualquier punto de la geografía española es interesante 
para ser visitada, ya sea por su riqueza gastronómica, cultu-
ral o por su encanto. La última ciudad que visité fue Teruel.

-Algún libro, película o serie que considere imprescindible.
-Nada es imprescindible, excepto la salud. Me gusta leer, casi 
de cualquier género literario, aunque es cierto que me de-
canto por las novelas de misterio. Justo ahora estoy leyendo 
“Los huesos dormidos”, de Deborath Crombie.

-¿Qué quería ser de pequeña?
-Veterinaria, me apasionan los animales. 

-¿Qué ha aprendido de la pandemia de la Covid?
-La capacidad del ser humano para adaptarse a situaciones 
extremadamente complicadas-y de sufrimiento.

-¿Cómo vivirá la jornada de reflexión? 
-Con mi familia y mis amigos. Estos días de campaña se les 
dedica poco tiempo.

-¿Sí gana las elecciones qué será lo primero que haga la no-
che electoral al conocer los resultados?
-Celebrarlo. Con mu familia y con mi equipo y agradecer a 
nuestros vecinos y vecinas la confianza depositada en mi 
candidatura.

“TENEMOS EXPERIENCIA Y UN EQUIPO 
PREPARADO PARA LIDERAR EL CAMBIO 
QUE NECESITA SANT ANDREU”
SONIA ARANDA. PARTIT POPULAR
Sonia Aranda vuelve a liderar la lista electoral del Partido Popular. Concejal en 
el Ayuntamiento durante dos mandatos, Aranda, de 51 años, administrativa de 
profesión y vecina del barrio de La Solana, considera que tiene la experiencia 
necesaria y un equipo preparado para encabezar el cambio que necesita Sant 
Andreu de la Barca.
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-¿Por qué ha decidido entrar en política y presentarse a las 
elecciones municipales?
-Necesitamos un cambio en el que se aplique el sentido co-
mún y no la extravagancia que se exhibe a diario, tanto en la 
clase política como en el ciudadano de a pie, no todo el mun-
do, pero sí demasiado.

-¿Qué define a su grupo político y por qué se identifica?
-Los valores, la coherencia y el sentido común, de los cuales 
me gustaría poder presumir. Pongo mi empeño en estar a la 
altura que se merece mi partido.

-¿Cómo se informa de lo que pasa en el mundo?
-Básicamente por la radio independiente 100%

-¿Qué lugar del municipio elegiría para reunirse con sus 
amigos?
No tengo predilección por ninguno en especial. Hay varios 
en los que me siento muy a gusto. Como ejemplo, me encanta 
moverme por El Palau, gente divertida y afable. 

-¿A qué lugar recomendaría ir de vacaciones este verano?
-A mi segunda tierra: Murcia, que hermosa es.

-Algún libro, película o serie que considere imprescindible.
-Como libro, “Camino de Servidumbre”, de Hayek. Y de pelí-
culas, la saga de El Padrino. 

-¿Qué quería ser de pequeño?
-No tenía predilección por nada en especial

-¿Qué ha aprendido de la pandemia de la Covid?
-A lavarme las manos.

-¿Cómo vivirá la jornada de reflexión? 
-Con la familia, acabándola de convencer para que me vote. 

-¿Sí gana las elecciones qué será lo primero que haga la no-
che electoral al conocer los resultados?
-Celebrarlo con mis compañeros de candidatura y mis allegados.

“NECESITAMOS UN CAMBIO  
EN EL QUE SE APLIQUE EL SENTIDO 
COMÚN Y NO LA EXTRAVAGANCIA”
ANTONIO LÓPEZ. VOX
Vox concurre por primera vez a las elecciones municipales en Sant Andreu de la 
Barca. La lista de esta formación la encabeza Antonio López, de 56 años y vecinos 
del barrio de La Unión, que asegura que la situación general actual le ha obligado 
a dar un paso adelante y presentarse a estas municipales. Trabajador de SEAT, 
donde ha ejercido como jefe de turno de seguridad, su pasión es el atletismo y fue 
ganador de la Cursa de Primavera en 2009.
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-Per què ha decidit entrar en política i presentar-se a les 
eleccions municipals? 
-Perquè crec que Sant Andreu és un gran lloc per viure, però 
necessita un impuls clar i decidit per tractar problemàtiques 
que estan afectant el nostre municipi i que si no les tractem 
poden ser grans problemes a futur. Jo veig a Som amb cor, 
força i capacitat per arreglar aquesta situació.

-Què defineix el seu grup polític i per què s’hi identifica? 
-No som polítics i volem fer una política completament dife-
rent, participativa oberta i col·laboradora on allò important 
són les bones idees i no qui les té. Amb un objectiu comú: fer 
millor Sant Andreu.

-Com s’informa del que passa al món? 
Mitjançant internet, portals online, YouTube, i veient molt 
cinema i teatre actual que crec reflexa realitats diferents 
molt rellevants als nostres dies.

-Quin lloc del municipi triaria per reunir-se amb els amics? 
-Al bar del Teatre Núria Espert, a la plaça Federico García 
Lorca. És com la meva petita Venècia, la plaça San Marcos. El 
meu paradís terrenal.

-A quin lloc recomanaria anar aquestes vacances d’estiu? 
-A Venècia, és el meu paradís com he dit abans. És on neix el 
nostre caràcter llatí. I una petita escapada la faria a Sintra i 
Lisboa on et perds per unes hores en un món completament 
màgic. 

-Algun llibre, pel·lícula o sèrie que consideri imprescindible? 
-Como libro, “El Caballero de la armadura oxidada”, de Ro-
bert Fisher. Nos enseña cómo poner una armadura a las 
emociones hace que no puedas expresarte y desarrollarte 

como tú eres y como no podemos apegarnos a aquello que no 
nos pertenece. “Todo a la vez en todas partes”, de Dan Kwan, 
como película que nos enseña que nunca es tarde para lograr 
tus sueños y que el mundo está lleno de diferentes realidades 
y de personas maravillosas. Una serie que me ha encantado 
es “El quinto día”, que nos enseña como respetar nuestro en-
torno especialmente al mar. 

-¿Qué quería ser de pequeño?
-Quería ser como mi pediatra en Venezuela, el Doctor Carlos 
Rivero, ya a los 6 años. Por eso nunca dejaré la pediatría. 

-Què ha après de la pandèmia de la Covid-19? 
-Creia que anàvem a millorar vivint aquesta situació, però 
desgràcia no hem millorat tant. Els polítics han viscut si-
tuacions molt difícils però no han reaccionat prou bé. Així 
que he aprés a no esperar que les solucions vinguin de fora i 
actuar i lluitar més, perquè crec en l’esser humà i la seva bon-
dat, però es troba a les nostres mans fer tornar aquest bons 
sentiments mitjançant.

-¿Cómo vivirá la jornada de reflexión?
-Será una jornada para reflexionar sobre la gran responsabi-
lidad que adquirimos al comprometernos con nuestro mu-
nicipio. Y si he de decirte la verdad desde la humildad esto 
intimida un poco. Es un gran reto. Sé que cambiará el futuro 
de Sant Andreu y mi propia vida.

-Si guanya les eleccions, que serà el primer que farà la nit 
electoral en conèixer els resultats? 
-5 minuts per estar sol i amb els meus pensaments i després 
celebrar la nit amb el meu poble i la meva gent. Gaudir tot el 
que pugui per aixecar-me amb força i començar a treballar a 
primera hora del matí.

“CONFIEM EN LES NOSTRES IDEES  
I EN EL NOSTRE EQUIP”
FELIPE DEL VAL. SOM SANT ANDREU
Som Sant Andreu es presenta per primera vegada a les eleccions municipals 
de Sant Andreu de la Barca. El seu cap de llista és Felipe del Val. Malgrat va 
anunciar la seva candidatura en el darrer moment, aquest pediatra de 59 anys, 
assegura que porta anys treballant en aquest projecte i confia en les seves idees 
i en el seu equip. 



BULLETÍ  MUNICIPAL DE SANT ANDREU DE LA BARCA ActuAlitAt |  11

La esperada lluvia no se ha querido perder la edición de este año

Éxito rotundo de una nueva edición de la 
Fira de la Primavera

Miles de personas han pasa-
do este año por la Fira de 
la Primavera, una muestra 
comercial e industrial que 

convierte el centro de la ciudad en un 
gran recinto ferial. 

A pesar de la lluvia, que apareció de for-
ma brusca en determinados momentos 
del fin de semana, la muestra ha cerra-
do con un gran éxito de participación 
y la satisfacción de los comerciantes 
y paradistas que han tomado parte de 
esta edición. 

La Fira de la Primavera se estrenó con la 
actuación de la coral del instituto de El 
Palau, que tuvo que improvisar una ac-
tuación a capela por la lluvia, y el grupo de 
batucada del instituto Montserrat Roig. 

El concierto de música de los 90, la ac-
tuación del Dj Beka o el festival de en-
tidades fueron algunas de las actuacio-
nes programadas con más de éxito.



BULLETÍ  MUNICIPAL DE SANT ANDREU DE LA BARCA12 |  tEMA poRtADA

L’Ajuntament de Sant An-
dreu de la Barca ha recone-
gut la feina, l’esforç i la de-
dicació dels comerciants, 

industrials i restauradors de la ciutat 
amb una nova edició de les Medalles 
al Mèrit Empresarial. Els guardons 
s’ha lliurant en el marc de la Fira de 
la Primavera. En aquesta ocasió, els 
premiats han estat les empreses STC 
Straw, Black Print CPI Ibérica, Dinà-
mica Drive Solutions; els comerços i 

establiments, Perfumeria Esencias, 
Alicia Xarcuerts i Formatgers, el Cen-
tre d’Estudis El Palau; i els restaura-
dors Bar El Jardín, Bar la Cantonada i 
Restaurante Aragón. 

Durant el seu discurs, l’alcaldessa Ana 
Alba ha destacat que Sant Andreu de la 
Barca és una ciutat amb “una xarxa in-
dustrial forta i consolidada que dona 
riquesa i genera treball a la ciutat, amb 
un comerç ric i variat; i amb una ofer-

ta de restauració coneguda arreu de la 
comarca”. 

Alba ha assegurat que “les empreses, 
les indústries i els comerços són el mo-
tor de la ciutat, generen llocs de feina, 
activitat, riquesa i vida”. 

L’alcaldessa ha afegit que “l’Ajuntament 
està compromès amb el futur de les in-
dústries, els comerços i els establiments 
de restauració i posa les bases que els 
permetin desenvolupar-se i progressar”. 

Sant Andreu de la Barca  
reconeix l’esforç i la feina  
d’indústries, comerços i restauradors

Amb una nova edició de les Medalles al Mèrit Empresarial
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 /FemSantAndreu
 @femsantandreu
 @femsantandreu
 647 44 02 27
wifi femsantandreu.cat

FEM HISTÒRIA, 
GUANYEM EL CANVI 
PER SANT ANDREU.

A Sant Andreu de la Barca vivim 
un final de cicle i per primera 
vegada després de 40 anys de 
govern monocolor, un partit 
100% de Sant Andreu de la Bar-
ca, FEM Sant Andreu, podria 
governar el nostre municipi.

La ciutat amb símptomes evi-
dents d’estancament, necessita 
ser reactivada i reimpulsada. 
Hem d’abordar urgentment la 
sensació d’inseguretat a certs 
barris, el manteniment de la 
via pública i els equipaments 
municipals, així com gestionar 
amb més eficiència la neteja de 
la ciutat. Necessitem un alcal-
de que solucioni d’una vegada 

el problema urbanístic que han 
generat els diferents governs 
del PSC amb el Centre Comer-
cial fantasma.

El municipalisme és bàsic per-
què un govern tingui la llibertat 
de prendre les millors decisions 
en favor de les veïnes i veïns del 
municipi. El municipalisme 
representat per FEM Sant An-
dreu esdevé una proposta polí-
tica fresca i diferent, allunyada 
dels habituals enfrontaments 
i rivalitats partidistes. La nos-
tra prioritat és el benestar dels 
santandreuencs i les santan-
dreuenques, sense haver de 
sotmetre’s a les pressions o les 
directrius d’altres estructures 
de poder. Això garanteix que 
les decisions preses siguin pen-

sades per al bé de Sant Andreu 
de la Barca i no per a interessos 
externs.

Mai tan ciutadans de Sant An-
dreu havíem coincidit en la 
necessitat d’un canvi, mai les 
enquestes havien reflectit tant 
aquest sentiment. FEM Sant 
Andreu és l’única candidatura 
que pot aglutinar la força sufi-
cient per portar el canvi a Sant 
Andreu de la Barca. A més, 
tenim el potencial per trans-
formar la política local, fent-la 
més eficient, transparent i par-
ticipativa. La nostra proposta 
de govern podria millorar la 
qualitat de vida dels veïns i les 
veïnes, i convertir Sant Andreu 
de la Barca en un municipi més 
pròsper, just i sostenible.

SENTIM SANT ANDREU! 

¡SENTIMOS SANT 
ANDREU!

Los y las socialistas sentimos 
Sant Andreu. Luchamos día a 
día por una ciudad con servicios, 
por una ciudad que garantice la 
igualdad de oportunidades para 
todos y para todas, con equipa-
mientos, y servicios de calidad, 
capaz de atraer empresas que 
generen ocupación y riqueza. 
Una ciudad de la que todos y 
todas nos sintamos orgullosos, 
una ciudad que podamos dis-
frutar con armonía y civismo.

Sant Andreu es nuestra casa y 
la cuidamos y mimamos. A los y 
las socialistas nos avala nuestra 
experiencia de gobierno, por 
eso os presentamos una pro-
puesta realista y factible. Como 
partido de gobierno tenemos la 
responsabilidad de ejecutar las 

ideas que os presentamos y así 
lo haremos. 

Crearemos vivienda pública y 
atraeremos empresas, refor-
maremos el acceso a la ciudad 
y vertebraremos una ciudad 
diversa, dinámica, moderna y 
actualizada a los retos que nos 
proponga el futuro.

Sant Andreu de la Barca es una 
ciudad ideal para vivir y traba-
jar. Mejoraremos los espacios 
públicos porque queremos un 
municipio en el que vivir y con-
vivir. Una ciudad limpia, orde-
nada y preparada.

La creación de un eje cívico en 
el espacio comprendido entre la 
avenida Constitució, la calle Es-
port y el passeig del Parlament 
nos dará más oportunidades 
para disfrutar de la ciudad y 
para convivir en espacios pú-
blicos. Tendremos una nueva 

biblioteca, reformaremos los 40 
parques de la ciudad, entre mu-
chas acciones.

Queremos un Sant Andreu que 
mire al futuro, un Sant Andreu 
metropolitano y que aproveche 
su ubicación privilegiada. Re-
presentamos la ciudad alegre y 
optimista, la gente que siente su 
ciudad y que trabaja día a día, 
que va con la verdad por delante, 
que es transparente y mira a los 
ojos de su gente.

Tenemos a la mejor alcaldesa, 
Ana Alba, una mujer valiente, 
preparada, con ideas. Tenemos 
al mejor equipo que aúna expe-
riencia y renovación y un pro-
grama electoral con propuestas 
que dibujarán el Sant Andreu 
del futuro.

El 28 de mayo vota PSC. Vota 
Ana Alba. Vota el mejor proyecto 
para Sant Andreu.

Juan Pablo Beas,  
Portaveu del PSC

Marc Giribet i Gavara 
Portaveu de Fem Sant Andreu
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POR LOS TUYOS

Des de Ciutadans TENIM UN 
PLA per canviar Sant Andreu 
de la Barca. T’oferim el millor 
projecte polític que pot tenir la 
ciutat, on la problemàtica dels 
ciutadans es l’eix de les nostres 
polítiques. T’oferim solucions 
als problemes REALS dels veïns 
i les veïnes. 

Tenim un pla per la seguretat: 
Volem una ciutat on les perso-
nes es sentin segures, on puguis 
viure i sortir al carrer sense por 
a que res, ni ningú pertorbi el 
teu dia a dia. Perquè més segu-
retat és més llibertat. Tenim un 
pla per la ciutat: Volem una ciu-
tat moderna, solidària, sosteni-
ble i amb unes infraestructures 
i serveis a l’alçada d’una ciutat 
del segle XXI. Tenim un pla per 

a la societat: Volem apostar pels 
més joves, amb una oferta d’ha-
bitatge assequible i donar-li 
prioritat a l’oci. Tenim un pla 
per la economia: Volem atrau-
re noves empreses a la ciutat 
i ajudar a desenvolupar plans 
específics de creixement per 
als diferents sectors econòmics 
presents a la ciutat. Tenim un 
pla per educació: Una educació 
de qualitat es fonamental per al 
futur d’una societat amb unes 
instal·lacions i mitjans adequats 
al segle XXI. Tenim un Pla per a 
la cultura: defensarem totes les 
cultures presents al municipi 
sense a renunciar a cap pel seu 
origen. Tenim un pla per l’es-
port: La pràctica de l’esport as-
sequible per tota la ciutadania i 
recolzament a totes les entitats 
esportives de Sant Andreu de 
la Barca amb unes instal·laci-

ons renovades. Tenim un pla 
per la sanitat: Recuperarem 
els serveis sanitaris retallats 
pels Governs de la Generalitat i 
apostarem per més sanitaris al 
municipi. Tenim un pla per la 
transició ecològica: El futur de 
la preservació del medi ambient 
depèn de les accions correctores 
que adoptem en el futur. Tenim 
un pla per millorar la atenció 
ciutadana: Acabarem amb la 
burocràcia inútil, simplificant i 
agilitzant els tràmits adminis-
tratius de forma eficient, uti-
litzant mètodes comprensibles 
per a la ciutadania. 

En definitiva, el próximo 28 de 
mayo te pedimos tu confianza 
para poder ofrecerte nuestro 
compromiso para los próximos 
cuatro años. Hazlo por ti, hazlo 
por los tuyos. 

¡POR UN SANT 
ANDREU SIN 
COMPLEJOS CON 
POLÍTICAS HONESTAS 
Y VALIENTES!

Este 28 de mayo los vecinos y ve-
cinas de Sant Andreu de la Barca 
vamos a decidir quiénes serán las 
personas y partidos que goberna-
rán nuestra ciudad los próximos 
cuatro años.

El PSC lleva ya más de 25 años 
en el gobierno y, en los últimos 4 
años, en coalición con la derecha 
de Ciudadanos. 

Sant Andreu se enfrenta a gran-
des retos como la emergencia cli-
mática, la subida de los precios de 
los bienes básicos, el problema de 
acceso a la vivienda, la revolución 
digital, la inteligencia artificial, 
los problemas relacionados con 
la movilidad, la compatibilidad 
entre seguridad y derechos, la 
lucha contra la exclusión social y 
las desigualdades o la gestión del 
espacio público y la convivencia.

¡Ante esta situación “lo de siem-
pre” ya no vale!

Será necesaria una nueva oleada de 
propuestas creativas para dar res-
puesta a las necesidades y proble-
mas de nuestros vecinos y vecinas.

Serán necesarias nuevas maneras 
de hacer y una política honesta, 
próxima, valiente e innovadora y 
con sentido común, que incorpore 
la participación y el protagonismo 
de todos y todas, y no sea ajena a 
sus problemas e inquietudes. 

Ante esta encrucijada, los vecinos 
y vecinas tenemos la responsabili-
dad de votar o “más de lo mismo” o 
atrevernos a apostar por una fuerza 
política que se arremangue para 
transformar Sant Andreu en esa 
ciudad del futuro que necesitamos.

Un Sant Andreu más inclusivo, con 
más justicia social, que cambie el 
gris del cemento por el verde de los 
árboles, con más y mejores servi-
cios públicos, que cuide de su gen-
te. Un Sant Andreu donde cada ve-

cina y vecino pueda desarrollar su 
proyecto de vida; donde la vivienda 
no sea un lujo y llegar a fin de mes 
no sea una odisea; donde envejecer 
de forma digna y la gente joven no 
tengan que marchar para encon-
trar vivienda asequible; donde se 
apueste por la protección de los es-
pacios naturales y las zonas verdes, 
por la reducción de los residuos que 
generamos y la promoción de una 
nueva cultura del agua en un esce-
nario de sequía excepcional. 

Un Sant Andreu que gestione la 
convivencia entre personas y ani-
males de forma eficiente apostan-
do por el bienestar animal.

EN COMU PODEM somos la única 
fuerza que puede enfrentar estos 
retos. Lo estamos demostrando 
en el gobierno del Estado y en mu-
chos municipios en los que ya go-
bernamos y pronto con tu voto lo 
haremos también en Sant Andreu.

El 28 de mayo vota EN COMÚ 
PODEM, políticas honestas con 
valentía y sentido común.

 irmarcos@sabarca.cat 
mnieto@sabarca.cat

 @podemosSabarca
 @CirculoSabarca
 podemos.sabarca
 669336839
 santandreudelabarca@circu-
lospodemos.info

 Cs Sant Andreu de la Barca
 @cssabarca
 santandreu.barca@ciuda-
danos-cs.org
 667931645

Isabel Marcos 
Portaveu de Podemos

Xavi Pla  
Portaveu de Ciudadanos
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